
Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde 

Mandag den 17. maj 2023, kl. 17.30 

 i Mødelokalet Fredhøj alle 4 
 

Bestyrelsen deltager: Marius, Inge, Doina, Karin, Børge, Arul og Bo 

Gæst:.Mogens Hauge 

Referent: Bo. 

 

1. velkomst Marius byder velkommen til mødet  

 

2. Ordrækkestyrer       Mogens  

 

3. Inddragelse af Beboerhuset 
Ja / nej afstemning  

Der er et flertal i bestyrelsen stemmer 

for, at beboerhuset bliver lavet om til 

nyt viceværtkontor for område midt, 

og med alt hvad dette indebære af 

faciliteter (omklædningsrum, bad, 

frokostrum osv.)  

 

Den gamle festsal (den lille af dem) 

bliver lavet om til nyt beboerhus, og 

skal tages med i helhedsplanen for at 

blive renoveret samme med det 

anden i bygningen.        

 

Godkendelse af regnskab Godkendt. Der er problemer med 

login for at skrive det under. Dem som 

ikke kan gøre det med digital signatur, 

dem kommer Marius rundt til. 

Bo og Mogens taler om de ting der er. 

  

 4. Renoveringsudvalg, Afd. 104 Fredhøj 
Navn: Siddende i udvalg 

Marius Kristensen Besty.  (Tovholder) 

Karin Junker Besty.   

Thillain Arulanantharajah Besty.   

Inge Østergaard Besty.   

Bo Kristensen Besty.   

Donia Jensen (suppl.) Besty.   

Ledig plads til en suppleant  Besty.   

Thomas N. Jensen 2021-2024 

Ledig plads til et medlem  
 

Vedr. møde i renoveringsudvalg. 

 Bo ønsker ikke at forsætte i 

udvalget, da han ikke mener, 

at man ikke tage 

udgangspunkt i hvad beboer i 

afd. har ønsket, men Mogens 

overtalte ham til at blive. 

 Der blev snakket om den 

standart FællesBo har spillet 

ud med, er ikke det som 

renoveringsudvalgt ønsker, og 

fremover skal udvalget blive 

bedre til at udtrykke deres 

mening omkring det.   



 Så har man snakke om, at 

efter sådan et 

renoveringsudvalgsmøde hos 

FællesBo, så skulle 

renoveringsudvalg mødes, 

hvor man snakker de ting 

igennem, som man har haft 

med, på mødet. I 

renoveringsudvalget, pt, føler 

de ikke, at man blive lytte til.  

4.b Indkommende emner/forslag fra beboerne/           

bestyrelsesmedlemmer  

 

Der er ikke kommet nogle forslag. 

5. Kommende aktiviteter Der er ikke kommet nogle forslag ind.  

 

6. Mødedatoer Der bliver afholdt et møde før afd. 

mødet, som kommer den 21/9. 

Afdelingsmødet bliver afholdt på hotel 

Eyde. 

 

7. Eventuelt                   

 

Der blev snakket om løst og fast i afd.  

 


